
 

 

 

Protokoll fra styremøte i  NJFF Rogaland 27.02.2024:  
Sted: Teams eller på Jåttå 

Til stede: Tore Skogen, Terje Havsø, Lise Dalen, Ragnhild Ottesen, Knut Ståle Eriksen, Tore Gilje, 
Fredrik Fugelli, Anita Træet. 

Forfall: Per Magne Pedersen, Torstein Gåsland, Tor Helge Bjorheim, Oddvar Vermedal, Jan Atle 
Larsen, Knut Ivar Skogland, Rune Aasheim, Geir Walland. 

 

SAKSLISTE: 

Innledning:  

Protokoll fra styremøte 16. januar godkjent uten kommentar. 

Orienteringer: 
 

- Medlemstall pr 1. februar -24:  Regionlaget vårt har nå 8686 medlemmer, en økning på 
nesten 14%. Kvinner 1062, opp 23,6%. B/U 1546, opp 25,3% . Alt fra samme tid i fjor!  

- Nytt FNF styre og nye representanter fra Rogaland: Ragnhild vara. Trond Austerheim er nå 
vårt medlem i styret. Han har stor kompetanse innen vannmiljø. 

- Generalforsamling jakt og fiskesenteret Flå: Fortsatt underskudd i økonomien. Tjener ikke 
nok på kursvirksomheten. 

- Oppsummeringer regionssamlinger: Nord: Bra samarbeid og utveksling av erfaringer. Sauda 
utmerka seg for B/U og fiske. Jaktfelt, Karmøy og Haugesund er bra der. Suldal er også på 
gang. Stavanger: Lite dialog, litt feil fokus. Vil være en fordel om Jæren får delta mer i styre/ 
utvalg i regionlaget. Moi: Dundrende suksess, med ca. 140 til stede!!. Magne Skoland ny 
lederkandidat. Gnisten er tent. Gode innslag og svært gode tilbakemeldinger. Fordel å følge 
dem opp til høsten. 

- Kvinnekonferansen NJFF 2024 – Invitasjon: Ragnhild drar fra oss. 
 
 

FØLGENDE SAKER ER OVERFØRT FRA TIDLIGERE STYREMØTER:  
 

Sak 18/23: Saker til kommende Landsmøte 2024 

Alt om Landsmøtet her: 



 

 

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-
landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-
3579f5337387#accordion_section 

Foreløpige saker: 

- HMS. SIKKERHETSRUTINER FOR FORENINGER (Anita) 
- Forsikringsordningene i NJFF. Hva bør forbedres? 
- Forslag nominasjon til forbundets utmerkelser/priser? 
- Kandidater til valget til Forbundsstyret fra NJFF Rogaland? 
 
Er oppdrett versus overlevelse for sjøørret og villaks høyt nok prioritert i organisasjonen? Trond 
Austerheim/Oddvar utforme forslag til vedtak?  

Se Foreningsinfo november (apsis.one) se «hva skal NJFF jobbe med i 2024? Pkt. om Fiske og 
fiskeforvaltning.  

 

NYE SAKER:  

Sak 05/24: Årsmøtesamling 2024 NJFF Rogaland  

- TV-samlingen: Fortsetter som i fjor, med 4 grupper i ca. 1t 20 min. Org., fisk, jakt og B/U.  
- Påmeldinger/gjennomgang styrets deltakelse: Tore S. Lise Dalen, Torstein, Ragnhild, Terje, 

Knut Ståle, Knut Ivar, Per Magne, Oddvar, Trond – usikker…  
- Forslag på ordstyrer årsmøtet: Olav Kolltveit. 
- Forslag til resolusjoner årsmøtet fra NJFF: Oddvar og Knut Ståle initierer spisset tekst på 

skissen til resolusjon om fiskeoppdrett som er sendt ut av NJFF. 
- Valgkomiteens innstilling: Kabalen er lagt, og det er kandidater til alle plassene. 
Programmet: Er det fremtid for jakt og fiske? v/ Espen F, Nytt fra NJFF v/Camilla Moseid, Viltkjøtt 
som ressurs (Ollestad), Utenforskap/ samarbeid innen NJFF (Tore S), Hekta/ HMS,- hva må en 
fokusere på ved arrangementer i lokalforeninger (Anita), Kort om sjøørretprosjektet (Knut Ståle) 
og jentesatsingen (Ragnhild). Nesheim: Yrkesfisker nordpå, ellers SNO-ekspert på minkfeller. 
Enormt kunnskapsrik, holder kurs.  
- Middag/sosialt: Konferansier + musikk, to som er med hele kvelden. 
- Premier/gaver: Er i mål 
- Godtgjørelse Ellen Marie: Tore G. sørger for at hun får tilsendt takkegaven pluss en fin 

bukett. 
- Arbeidsprogram NJFF Rogaland: Revidert arbeidsprogram ble vedtatt som styrets forslag. 
- Saker til årsmøtet fra styret i NJFF Rogaland: Ingen 
- Vedtekter – Endringer: Nei 
- Utvalg – skal vi fortsette med samme instrukser eller fornye/endre noe: Bare endre ordlyd 

på instrukser for jenteutvalg. 
- Regnskap/budsjett: Sum inntekter: Kr 4 336 080, Finansinntekter kr. 88 535. Sum utgifter: Kr 

4 534 508. Årsresultat – kr. 109 893.  
- Nytt profilmateriell: Klistermerker med ny logo. Tore G og Knut Ståle ordner. 

 

Sak 06/24: Innstilling på landsmøtedelegater fra NJFF Rogalands styre og utvalg. Tore S 
utenom via RS. Ragnhild, leder Jæren og B/U-leder er faste plasser. Forslag: Nestleder, 
Sekretær og Knut Ståle. Ble vedtatt. 

https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-3579f5337387#accordion_section
https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-3579f5337387#accordion_section
https://www.njff.no/njff-organisasjonen/landsmotet/for-landsmotet?query=Landsm%C3%B8te+2024&link_id=cff7936c-fe6a-4bf5-a065-3579f5337387#accordion_section
https://web.apsis.one/wve/4ac74ad6-7d24-4687-9f61-a76ca5e20c28


 

 

 

Sak 07/24: Høringer/uttalelser/viktig mail-post, til-fra NJFF Rogaland: 

Høringsradaren - Forum for Natur og Friluftsliv (hoeringsradaren.no) 

Orientering:  

Fra NJFF: Landsmøtet 2024, prosess vedrørende forslag på kandidater til Forbundsstyret og 
valgkomite. 

Mottatte høringsinvitasjoner: 

Fra NVE:  

• Høyring av søknad om løyve til vassdragstiltak og igjenfylling av vatn og bekkeløp ved 
Hetlandskogen i Bjerkreimsvassdraget for etablering av North Sea Energy Park, Bjerkreim 
kommune 

• Høyring av melding og planprogram for Moifjellet vindkraftverk, Bjerkreim kommune 
• Høring av søknader om vannuttak til jordvanning fra Kvassheimsåna i Hå kommune i 

Rogaland 
• Fra Stavanger kommune: Høring ny hjorteviltforvaltning Stavanger Kommune, med nye 

mål for forvaltning av hjortevilt. 

 

Andre brev/orientering til NJFF Rogaland:  

Fra NJFF:  

Innkalling til Generalforsamling i Jakt og fiskesenteret 22 februar. Se orienteringer. 

Fra Rogaland Fylkeskommune:  
 
Tillatelse til el-fiske i Kyllesvatnet og Espedalstjørn i Sandnes kommune 

Alle henvendelser fra NJFF, NVE, og Statsforvalteren ivaretas fortløpende, og sendes videre til 
enten regionutvalgene eller lokalforeningene for vurderinger ift. til evt tiltak. 

 

Sak 08/24: Fast post: Fra utvalgene i regionlaget:  

Utvalgsleder kommenterer kort om status i sitt utvalg. På grunn av mye sykdom var det bare to til 
stede på dette styremøtet. 

Ragnhild (Jenter): Møte, 6 deltakere. Hjortepølsekurs. Helg med hjortebrøling og fiske. Møte i 
Stavanger museum om jakt og fiske. 

Knut Ståle (Fisk): Behov for å ha en med utvidet sertifikat for å kjøre tung henger i sørfylket. Stort 
behov i Dalane. Vedtak: Trond Austerheim vil ta lappen, og vi dekker sertifikatet hans.  

Jær-elvene sliter mht laksefisk, kartlegging er i gang !  

Knut Ståle skal holde presentasjoner fremover flere steder.  

https://hoeringsradaren.no/sak/8047


 

 

Bekjempelse av fremmede arter i fuglefredningsområder har utløst 350 000 kr til utstyr til 
gjeddeprosjektet fra Sandnes kommune. Mye nye søknader og tildelinger innen sjøørretprosjektet. 

 

Sak 09/24: Annet 

Taksering av rype planlegges i flere nye områder. 

 

Mvh  

Lise Dalen 

Sekretær i regionstyret  

Tore Gilje 

Regionsekretær 

 

 

 

 


